

Filtration *filtration*



Verarbeitung technischer Textilien *Processing of technical textiles*



CH-4938 Rohrbach, Allmendstrasse 148
Phone ++41 (0)62 957 90 10, Fax ++41 (0)62 957 90 15
info@lanz-anliker.ch, www.lanz-anliker.com

**LANZ-
ANLIKER AC**



Scheibenfilterüberzüge, Zentrifugentücher, Filtertücher zu Kammerfilterpressen, Wirbelschichttrockner, Sieb- und Transportbänder, Filterschläuche, Filtersäcke, Filterkörbe, Filterrondellen, Halbfabrikate (z.B. für die Kunststoffindustrie und Medizin), Neuentwicklungen ... und vieles mehr.

Lanz-Anliker ist seit einigen Jahren erfolgreich auf dem Gebiet der Filtration tätig. Die von uns konfektionierten Filter werden in der Nass- und Trockenfiltration eingesetzt. Wir sind mit unseren Produkten in der Chemie, Medizin, Nahrungsmittelherstellung und -trocknung, Papierindustrie, Aquakultur, Wasseraufbereitung, Wäschereitechnik, etc. vertreten. Zur Herstellung unserer Filtermedien setzen wir nur qualitativ hochstehende synthetische Sieb- und Filtergewebe ein. Dazu steht uns eine Vielzahl monofiler sowie multifiler Gewebe aus Polyamid, Polyester, Polypropylen, Teflon, ECTFE, ETFE, PTFE, etc. zur Verfügung. Sämtliche Filtermedien werden bei Lanz-Anliker in Zusammenarbeit mit den Kunden entwickelt und produziert. Unser Qualitäts-Management-System nach ISO 9001:2008/ISO 13485:2003/AC:2007 ist Ihre Garantie, dass Sie nur erstklassige Produkte für Ihre Prozessfiltration bekommen. Alle Filter werden kundenspezifisch und auf Bestellung gefertigt.



Andreas Kohler, Grafikatelier, Bützberg

Bereich:
 X **Filtration**
 Medizin
 Militär
 Reitsport
 Sattlerei
 Halbfabrikate
 Verkehrsmittel-Interieurs

Field:
 X **Filtration**
 Medical
 Military
 Equestrian products
 Saddlery
 Semi-finished products
 Vehicle interiors

Rotary disc filter coverings, Centrifuge cloths, Filter cloths for chamber filter presses, Fluidized bed driers, Travelling screen filters and conveyor belts, Filtering hoses, Filtering bags, Filter baskets, Round filter plates, Semi-finished products (e.g. for the plastics industry and medical field), New developments ... and a great deal more.

Lanz-Anliker has for some years now been active in the field of filtration – with great success. The filters confectioned by us are utilized in wet- and dry filtration. We are represented with our products in the chemical and medical fields, foodstuffs production and -drying, paper industry, aquaculture, water preparation, washing plant engineering, etc. For the manufacturing of our filter media, we only use qualitatively high-grade synthetic screen- and filtering cloths. For this, we have at our disposal a multitude of monofilament as well as multifilament fabrics made out of polyamide, polyester, polypropylene, teflon, ECTFE, ETFE, PTFE, etc. All filter media are developed and produced at Lanz-Anliker in collaboration with the customers. Our quality management system in accordance with ISO 9001:2008/ISO 13485:2003/AC:2007 is your guarantee, that you get only first-class products for your process filtration. All filters are manufactured specifically to customers requirements and to order.